

Date: 25 January 2021

التاريخ: 25 يناير 2021

After Compliments

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Exposure to Abou Nabil L.L.C

الموضوع: الموقف المالي مع شركة أبو نبيل ش.م.م

We refer to Muscat Securities Market letter on the above-mentioned subject and we would like to inform that Ahli Bank SAOG has extended credit facilities of RO 3.711 million (0.14% of Bank's total assets) to Abou Nabil L.L.C. The bank has also extended credit facilities of RO 2.588 million (0.09% of Bank's total assets) to Gulf Star L.L.C, which is guaranteed by Abou Nabil LLC.

بالإشارة إلى الرسالة الواردة من سوق مسقط للأوراق المالية بخصوص الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن البنك الأهلي ش.م.ع.ع قدم تسهيلات إنتمانية بقيمة 3.711 مليون ريال (0.14% من إجمالي أصول البنك) إلى شركة أبو نبيل ش.م.م وقدم تسهيلات إنتمانية بقيمة 2.588 مليون ريال (0.09% من إجمالي أصول البنك) إلى شركة نجمة الخليج ش.م.م وهي بضمان من شركة أبو نبيل ش.م.م.

The Bank has adequate provisions coverage towards the exposure as per regulatory and accounting standards requirements.

و لدى البنك التغطية الكافية من المخصصات تجاه التسهيلات الممنوحة للشركة المذكورة وفقا للمتطلبات الرقابية والمحاسبية.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين